

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

(Le français suit)

JUDGMENT IN APPEAL

October 9, 2020

For immediate release

OTTAWA – The Supreme Court of Canada has today deposited with the Registrar judgment in the following appeal. The [reasons for judgment](#) will be available shortly.

JUGEMENT SUR APPEL

Le 9 octobre 2020

Pour diffusion immédiate

OTTAWA – La Cour suprême du Canada a déposé aujourd’hui auprès du registraire le jugement dans l’appel suivant. Les [motifs de jugement](#) seront disponibles sous peu.

38252 **David Matthews v. Ocean Nutrition Canada Limited - and - Canadian Association for Non-Organized Employees, Don Valley Community Legal Services, Law Students’ Legal Advice Program, Canadian Association of Counsel to Employers and Parkdale Community Legal Services (N.S.)**
2020 SCC 26 / 2020 CSC 26

Coram: Wagner C.J. and Moldaver, Côté, Brown, Rowe, Martin and Kasirer JJ.

The appeal from the judgment of the Nova Scotia Court of Appeal, Number CA 460556, 2018 NSCA 44, dated May 24, 2018, heard on October 8, 2019, is allowed, the judgment of the Court of Appeal is set aside and the judgment of the Supreme Court of Nova Scotia is restored, with costs throughout.

L’appel interjeté contre l’arrêt de la Cour d’appel de la Nouvelle-Écosse, numéro CA 460556, 2018 NSCA 44, daté du 24 mai 2018, entendu le 8 octobre 2019, est accueilli, l’arrêt de la Cour d’appel est écarté et le jugement de la Cour suprême de la Nouvelle-Écosse est rétabli, le tout avec dépens devant toutes les cours.

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada :
comments-commentaires@scc-csc.ca
(613) 995-4330